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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka:  0322-08/2015 
Datum: 28. 8. 2015   

 
OBČINSKI SVET     
 
ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 8. REDNE SEJE    
 
Svetnik Aleš Simčič 
Pred dnevi je bila v organizaciji italijanskega organizatorja izpeljana kolesarska dirka. 
Kolesarji so vozili po cesti v privatni lasti. Sam je bil priča temu, saj se je v tem času nahajal 
v vinogradu. Zanima ga, kdo je izdal dovoljenje za izpeljavo kolesarske dirke po privatnih 
zemljiščih.  
 
Dejan Rusjan pojasni, da Občina Brda izdaja dovoljenja le za uporabo občinskih cest.  
 
Svetnica Romana Velišček 
1. S strani občanov in turistov je prejela pripombe glede zidnih napisov v Gonjačah 
    in predlaga, da se te odstrani.  
2. Uspešno je bil odprt zdravstveni dom na Dobrovem, zanima jo ali se kaj dela na 
    tem, da bi v Brda dobili pediatra.  
3. Kot predsednica Komisije za okolje in prostor predlaga pripravo novega OPPN vasi 
   Šmartno glede na to, da je ureditveni načrt za vas Šmartno zastarel in ne izkazuje  
   dejanskega stanja. 
 
Ad. 1. 
Parcela št. 1616/21 k. o. Šmartno, ki v naravi predstavlja cestišče in brežino po kateri poteka 
zid, na katerem se pojavljajo napisi je v lasti Republike Slovenije. Občina je na  upravljalca, 
Direkcijo Republike Slovenije za infrastrukturo, Sektor za vzdrževanje in varstvo cest 
Ljubljana  naslovila dopis s pozivom, da se  napisi čimprej odstranijo. 
 
Ad. 2. 
Kostja Jelinčič kot predstavnik Občine Brda v svetu zavoda ZD NG - Osnovno varstvo pojasni, 
da je tudi sam to vprašanje že sprožil vendar je problem v temu, ker pediatrov primanjkuje.  
Občina Brda ni v tej smeri imela še nobenih razgovorov.  
 
Svetnica Teja Jelina   
Glede na to, da je bil letošnji Praznik češenj po njenem mnenju zelo slab in so se o tem 
pogovarjali tudi v svetniški skupini SDS, predlagajo popolno spremembo koncepta Praznika 
češenj. Smatrajo, da je lokalno prebivalstvo premalo vključeno v praznik glede na to, da ni 
to samo praznik češenj ampak občinski praznik. Predlagajo, da se vse razpise, ki jih občina 
namenja občanom, spremeni tako, da se doda pogoj, v kolikor želi društvo prejeti občinska 
proračunska sredstva, mora v svojem letnem programu imeti tudi projekt sodelovanja na 
Prazniku češenj. S tem se društvom da priložnost, da se izkažejo, pomagajo in seveda tudi 
dodatno zaslužijo.  
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Po opravljenih razgovorih ključnih akterjev praznika češenj, je že prišlo do ugotovitve, da je 
potrebno koncept praznika spremeniti. Občina bo skupaj z zavodom ZTKMŠ Brda poiskala 
drugačno, ustreznejšo varianto za prihodnje in naslednja leta. Predlog, da se v razpis za 
dodeljevanje sredstev društev umesti tudi alinejo glede sodelovanja pri pripravi Praznika 
češenj in tako še tesneje poveže društva s praznovanjem je smiseln in se ga bo upoštevalo. 
 
Svetnik Silvan Peršolja  
Potrebno bi bilo oživiti pogovore na področju spodbujanja gospodarstva. Nekaj več 
pozornosti naj bi se namenilo povečanju gospodarskih aktivnosti. Če bi se gospodarska 
kriza vsaj nekoliko zmanjšala bi lahko potekali pogovori o povečanju števila delovnih mest.  
 
Občina ustvarja pogoje za spodbujanje in rast gospodarstva s sprejemanjem ustreznih 
prostorskih aktov in z izvajanjem proračuna. Prav tako intenzivno sodeluje pri  razgovorih z 
potencialnimi investitorji za  naložbe v občini na področju turizma. V kolikor bo do realizacije 
naložb prišlo, bo to pozitivno vplivalo na razvoj, nova delovna mesta in večjo potrošnjo v 
občini. 
 
Boris Rožič 
Kot predsednik Društva upokojencev Dobrovo lahko pove, da so se kot društvo vključili v 
praznovanje Praznika češenj in sicer s sodelovanjem v oddaji Dobro jutro.  
 
1. Ponovno poda pobudo za razširitev in ureditev ceste na mejnem prehodu Vipolže.  
 
2. Pri obnovi vodovoda Šmartno-Kozana-Vipolže so ostala še nekatera nezaključena 
   dela. Najbolj ga moti odtok »na fabriki«, kjer se nahaja jašek iz katerega je izpeljanih 
   preko 200m cevi po njegovi parceli in proti vasi. Ta del ni asfaltiran na kar opozarja 
   že nekaj časa. 
       
Ad. 2. 
Pripomba je z vidika urejanja lokalne ceste smiselna, zato jo bomo vključili v plan 
investicijskega vzdrževanja lokalnih cest in takoj ko bodo sredstva zagotovljena tudi izvedli. 
Navedba, da dela niso zaključena ne drži, ker se opomba ne nanaša na izgradnjo vodovoda in 
je izvajalec vodovoda v sklopu operacije obnove vodovoda ni bil dolžan izvesti. Operacija 
izgradnje vodovoda Kozana – Vipolže je bila zaključena in tudi že obračunana. Izvajalec ni bil 
dolžan na račun izgradnje vodovodnega omrežja urejati celotnega vozišča, temveč samo 
površine, ki so predmet naložbe. Tudi z  vidika sofinanciranja z EU sredstvi to ni dopustno. V 
konkretnem primeru gre namreč za izvedbo obcestne mulde, ki je pred posegom vodovoda 
sploh ni bilo.  
 
Dodatne pripombe in na posredovane pobude in vprašanje  svetnikov 7. redne seje  
 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna se osredotoči na odgovor na tretje vprašanje svetnika Edbina 

Erzetiča v zvezi z križiščem Neblo-Križada. V odgovoru je navedeno, da mora vaška skupnost 

sklicati sestanek in izbrati optimalno varianto in razmisliti o posegih na zasebne parcele. 

Vaška skupnost je načrte prejela decembra 2013, sestanek je bil izpeljan skupaj z vaščani. 

Izbrana je bila najugodnejša rešitev s katero so se strinjali vsi vaščani in takratni podžupani. 
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Strinjali so se s tem, da se ne bi posegalo na zasebna zemljišča. Podana je bila želja, da se 

poda zahtevo o novem izrisu križišča, katera je bila posredovana na Občino Brda. 

 
Dejan Rusjan pojasni, da so prvotno potekali pogovori o postavitvi krožišča s katerim pa bi 
resnično posegli na zasebna zemljišča. Nato je prišlo v vaški skupnosti do zamenjave 
predsednika s katerim so ponovno potekali pogovori o iskanju najboljše variante oz. tiste, ki 
bi najmanj posegla na privatna zemljišča. Predlagano je bilo, da se najboljšo varianto 
ponovno predstavi vaščanom. Predsednik VS naj bi v dogovoru z županom organiziral 
sestanek vaške skupnosti, na katerem bi predstavili še dodatno varianto in ponovno 
obravnavali optimalno varianto izvedbe križišča. 
 
Edbina Erzetiča zanima ali se je v tem času kaj naredilo v zvezi z zaraščanjem ceste v vasi 

Neblo. Ali je občinska uprava posredovala pri medobčinskem redarstvu?  

Glede ceste skozi vas Kojsko predlaga, da naj DRSC opravi ogled in sanira cesto.  
Za projekt Pot miru naproša, da TIC poda finančno poročilo.         

 
Vezano na problematiko zaraščanja ceste v vasi Neblo, so bili v sredini avgusta s strani 
oddelka za Okolje in prostor Občine Brda vsem lastnikom zemljišč poslani pozivi ob javni 
poti, da v roku osem dni počistijo drevje na parcelah, ki mejijo na javno pot. Nekateri lastniki 
so se že odzvali in sporočili, da bodo parcelo uredili. Konec meseca se bo ponovno opravil 
ogled lokacije in se bo lastnike, ki parcel ne bodo uredili predali v nadaljnjo obravnavo 
medobčinski inšpekciji. 
 
Glede ceste skozi vas Kojsko smo kontaktirali DRSC. Na DRSC-ju so nam pojasnili, da se cesta 

redno pregleduje in se izvajajo nujni ukrepi za zagotovitev prometne varnosti. Redno se tudi 

spremlja stanje voziščne konstrukcije in vodi plan vzdrževalnih del. Večja sanacijska dela pa 

se izvajajo prioritetno po planu glede na prometno obremenitev in nevarnost posameznega 

odseka, ob upoštevanju finančnih zmožnosti seveda. Odgovor je splošen glede na to, da 

pobudnik ne navaja natančnih podatkov o lokaciji in podrobnejšega opisa poškodbe ceste. 

Finančno poročilo projekta POT MIRU: 
Občina je v sklopu projekta Pot miru prejela 40.000 EUR, od katerih so znašala ESRR sredstva 
34.000 EUR (85%), nacionalno sofinanciranje je znašalo 4.000 EUR (10%), lastna udeležba 
(strošek občine) pa 2.000 EUR (5%). DDV je bil upravičen strošek. 
Poraba po postavkah je znašala: 
- Ureditev zgodovinskih poti: 19.300 € 
- Oprema (informacijske table): 6.500 € 
- Promocija (zgibanke, fotografije za potrebo projekta, razstava): 14.200 € 
 
 
 
            Pripravila: 
Direktorica občinske uprave               ŽUPAN 
        Anita Manfreda                       Franc Mužič 
 
 


